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't Spagaatje heeft nood aan eigen gymhal 
 

Hoogstraten   
 

 Toptalenten moeten over de grens op zoek naar 
trainingsaccommodatie  
 

Turnclub 't Spagaatje telt 400 leden, maar heeft geen eigen 
turnhal om in te trainen. De club vraagt al jaren dat daar 
verandering in komt. Ze hoopt nu met hulp van de stad genoeg 
geld bij elkaar te sprokkelen voor een nieuwbouw. Het 
stadsbestuur belooft voorlopig nog niets. 0 0 Om te trainen, 
maakt 't Spagaatje op dit moment gebruik van de turnzaal van 
Instituut Spijker. "Maar die situatie is verre van ideaal", zegt 
voorzitter Dirk Schroé. "Vóór elke oefenles moeten de kinderen 
samen met hun ouders alle toestellen klaarzetten. 
 

Na de les moeten we ook alles zelf weer opbergen. Voor de 
trampoline is er bijvoorbeeld geen tijd op weekdagen. Dat kan 
alleen in het weekend", zegt de voorzitter. 
 

De 22-jarige zoon van Dirk Schroé, Kristof, is een echt 
turntalent en ook lid van 't Spagaatje. Hij is Belgisch kampioen 
allround, Hoogstratens sportman van het jaar 2012, en hij werd 
geselecteerd voor het Europees Kampioenschap 2013 in 
Moskou. 
 

"Maar hij moet altijd naar Nederland om te trainen", weet May 
Van Aert, technisch verantwoordelijke van 't Spagaatje. 
"Hierdoor kan hij maar achttien uur per week aan de slag. 
 

Indien dat in Hoogstraten kon, zou hij 25 uur per week kunnen 
oefenen, een absolute noodzaak om aan de internationale top 
mee te kunnen", zegt ze. 
 

"Als we als club op internationaal niveau willen blijven 
presteren en jongeren naar de top willen brengen, hebben we 
nood aan accommodatie met een zogenaamde 'valkuil'. Die 
dient om veilig te oefenen op alle toestellen", vult Schroé aan. 
 

Ook gemeenteraadslid Marc Van Aperen (Hoogstraten Leeft) 
haalde het probleem aan op de jongste gemeenteraad. 
 

"Met een specifieke turnhal, waarbij de toestellen kunnen 
blijven staan en er op veilige wijze moeilijke onderdelen kunnen 
geoefend worden, krijgt de club een professioneler karakter", 
vindt hij. 
 

 Subsidies  
 

Al in 2011 diende 't Spagaatje samen met de stad een 
subsidie-aanvraag in bij het Autonoom Provinciebedrijf Sport 
(APB). Midden vorig jaar kreeg Hoogstraten 150.000 euro 
toegekend. 
 

"Dat geld zullen we zeker goed besteden, maar het is natuurlijk 
niet genoeg om een gymhal te bouwen", weet burgemeester 
Tinne Rombouts (CD&V). "Er was een pot van vijf miljoen euro 
voorhanden en meerdere gemeentes vroegen subsidies aan. 4 
miljoen euro ging naar Kapellen. 
 

Voor ons bleef er dus niet veel over." 
 

't Spagaatje is bereid om die 150.000 euro aan te vullen met 
eigen geld om eindelijk hun nieuwe gymzaal te kunnen bouwen. 
Daarnaast rekent de club nog op inbreng van de stad. 
Burgemeester Rombouts (CD&V) belooft voorlopig niks. "Er zijn 
wel besprekingen aan de gang met Instituut Spijker om de 

 
 
 



samenwerking met 't Spagaatje uit te breiden", antwoordt ze. 
 

Toch gelooft 't Spagaatje nog in een oplossing. "Een stad als 
Hoogstraten heeft hier nood aan en wij zullen ons uiterste best 
doen om in samenspraak met het gemeentebestuur een 
degelijk project uit te werken", zegt Dirk Schroé. 
 

 


